

Hazardous Substances Declaration of Conformity 有害物质符合声明

We 我们

(供货商名称) (Name of supplier)

(供货商地址) (Address of supplier)

Remark: Chiaphua Components Group (CCG). Hereafter "CCG" includes the companies listed in below table. And once the declaration is signed by you, it is effective to all below companies.

注：“捷和电机集团” (CCG), “CCG” 包括以下表格中所列公司。本声明一经贵方签署，对表 1 所列的所有公司有效。

Table 1-表1

公司中文名称	English Name of Companies
捷和电机集团有限公司	Chiaphua Components Holding Limited
捷和汽车电机有限公司	Chiaphua Components (Automotive) Limited.
捷和电机制品(深圳)有限公司	CCL Manufacturing(Shenzhen)Limited
捷和电机有限公司	Chiaphua Components Limited
捷和工业电机有限公司	CCL Industrial Motor Limited
捷和电机(江西)有限公司	Chiaphua Components (Jiangxi) Limited
捷和贸易(深圳)有限公司	Chiaphua Components Trading (Shenzhen) Limited

In consideration of keeping the long and steady cooperation relationship with CCG we will try our best to comply with CCG' s requirements and we hereby declare that:

为保持与捷和电机集团长期稳定的合作关系，我司将竭尽全力地满足捷和电机集团的要求，现声明：

The products we supply to CCG now and in the future are in conformity with the latest requirements of CCG' s Hazardous Substances Management List (HSML) and relevant documents published on the CCG' s official website (<http://www.cclmotors.com/website/eng/about?pid=3>). If your product(s) provided contain controlled substance(s), please declare it on the "Declaration Form of Product Materials" (Applicable for ICT and CMT) or IMDS/CAMDS (applicable for AMT).

我们现在及将来供给捷和电机集团的产品，均符合捷和电机官方网站 (<http://www.cclmotors.com/website/eng/about?pid=3>) 上公布的《捷和电机集团有害物质管理清单》(HSML) 及相关文件的要求。如产品中含有捷和电机管控物质请以“产品材料宣告表“(适用于ICT和CMT)或IMDS/CAMDS(适用于AMT)进行申报。

If the products we supply to CCG are changed or new which cannot comply with the latest requirements of CCG' s Hazardous Substances Management List (HSML) published on the CCG' s website, we will report to CCG and sign back the HS-DoC with "Declaration Form of Product Materials" (Applicable for ICT and CMT) or IMDS/CAMDS (applicable for AMT) again. If not, it means the products can comply with the latest requirements of CCG' s Hazardous Substances Management List (HSML) published on the CCG' s official website.

若因产品材质变更或提供全新材料时，而不能符合捷和电机集团于其网站上公布的《捷和电机集团有害物质管理清单》的最新要求时，我们会主动申报给捷和电机集团，并重新签回有害物质符合声明以及“产品材料宣告表“(适用于ICT和CMT)或IMDS/CAMDS(适用于AMT)进行申报。若未申报捷和电机集团，则视为符合捷和电机集团于其官方网站上公布的《捷和电机集团有害物质管理清单》的最新要求。

We hereby declare that the above information is exact and reliable; we agree to indemnify CCG for related losses by any breach of this Declaration of Conformity and the relevant directive(s) or regulation(s).

兹声明，上述信息是准确和可靠的，我们愿意补偿捷和电机集团任何因我们违反本声明和相关指令或法规导致的相关损失。

Remark: The Chinese version is the original and the reference in case of dispute.

备注：中文版本为原文，如有争议以中文版本为准。

授权人签署

(Authorized signature) _____

Stamp here 此处盖章

授权人职位

(Title of authorized officer) _____

日期 (Date of issue)